# 國立成功大學化學工程學系-送存國家圖書館紙本論文延後公開證明文件

Department of Chemical Engineering, National Cheng Kung University

Application to the National Central Library for Postponing the Publication to the Thesis/Dissertation

1120107 製

姓名 Name	王小明	畢業年月 Graduation Date	民國 <u>112</u> 年 <u>01</u> 月 
學號 Student ID No.	N3610XXXX	學位類別 Graduate Degree	☑碩士 Master □博士 Doctor
論文名稱 Thesis / Dissertation Title	XXXXXXXXXX		

依教育部 107 年 12 月 5 日臺教高(二)字第 1070210758 號函及 109 年 3 月 13 日臺教高通字第 1090027810 號函,論文延後公開需檢附由學校認定或審議單位認定之證明文件。

Per Official Document No. 1070210758 of the Division of Educational Quality and Development in the Department of Higher Education (DHE) at the Ministry of Education (MOE) issued on Dec. 5, 2018, and Official Document No. 1090027810 (General) of the DHE at the MOE issued on Mar. 13, 2010, to postpone the publication, please attach the documentation acknowledged by your university or a review institute.

### 請詳細述明論文需延後公開的原因 (可參考以下說明)。

Please describe in detail the reason why you need to defer the public access to your dissertation (Refer to the instructions below). 墨柳:

- ▶ 如勾選「涉及機密」,可填寫:
  - ✓ 學生撰寫之論文,因內容牽涉到老師正在進行中之研究計畫 (XXX 計畫名稱) 的機密,故選擇延後公開,以此 文件予以證明。
  - ✓ 學生撰寫之論文,因為內容有新技術/專利正在研發中,故選擇延後公開,以此文件予以證明。
  - ✓ 學生撰寫之論文,因內容有涉及到老師未來申請研究計畫之機密,故選擇延後公開,以此文件予以證明。
- ▶ 如勾選「依法不得提供」,可填寫:
  - ✓ 學生撰寫之論文,因內容涉及產學合作計畫 (XXX 計畫名稱)與 XX 公司之企業機密,故選擇延後公開,以此文件予以證明。

### For example:

- ➤ If you tick " secrets ", you can fill in:
  - ✓ Since the content of the thesis involves the confidentiality of the ongoing research project (XXX project name), it is chosen to postpone the publication, which is proved by this document.
  - ✓ Since the content of the thesis has new technologies/patents under research and development, so choose to postpone the publication, and use this document to prove it.
  - ✓ Since the content of the thesis involves the confidentiality of the teacher's future application research project, so choose to postpone the publication, and use this document to prove it.
- ➤ If you tick " withheld according to the law ", you can fill in:
  - ✓ Since the content of the thesis involves the industry-university cooperation project (XXX project name) and the corporate secrets of XX company, it was chosen to postpone the disclosure, and this document proves it.

## 請「親筆」簽名 Please sign personally 簽章 Signature & Seal

學生簽名 Student's Signature	指導教授簽名 Advisor's Signature	系所章戳 至成 另以 ment/Institute's Seal
王小明	陳大強	化學工程學系際學院

### 檢附證明文件說明

The instructions on the related documentation

### \*檢附證明文件說明如下:

- 涉及機密:
  - 1. 請注意!「論文研究尚未發表、準備投稿、期刊投稿中等」原因不屬於涉及機密,請勿作為理由填寫。
  - 2. 如果因為「有新技術/專利研發中」、「涉及到指導教授正在進行的研究計畫/產學合作 (請填寫研究計畫名稱)」或 是「涉及到指導教授未來申請研究計畫之資料」等因素而有研究機密疑慮者,應填寫本文件作為證明。
- 專利事項:無須填寫本文件,請檢附「專利文件第一頁的影本」(須包含專利案號/申請案號、專利名稱、申請人等資訊),作為證明文件

- 依法不得提供:如因論文有涉及產學合作之企業機密,請填寫本文件,並檢附「保密合約」影本。
- \*The instructions on the related documentation are as follows:
- The thesis/dissertation contains national secrets:
  - 1. Please pay attention! The reason of "the research has not been published, ready to submit, journal submission, etc." is not confidential, please DO NOT fill it in as a reason.
  - 2. Those who have doubts about the confidentiality of the research due to factors such as "new technology/patent research and development", "relevant to the ongoing research project or industry-university cooperation of the supervisor (please fill in the name of the research project)" or "relevant to the future application of the research project of the supervisor", etc., it should fill in this document as proof.
- Patent registration: There is no need to fill out this application form, please attach a copy of the "first page of the patent document" (which must include information such as the patent case number/application number, patent name, applicant, etc.)
- The thesis/dissertation is withheld according to the law: If the thesis involves corporate secrets related to industry-university cooperation, please fill in this document and attach a copy of the "Confidentiality Agreement".